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Pkt. 01/24 Økonomi   Referat 

 

• Orientering ift. Økonomi (Vibeke) 
 

 

• Gennemgang af økonomi. 

• Årsregnskab 2023 er d.d sendt til 

bestyrelsen for underskrift. 

 

Pkt 02/24 Information/Vibeke Referat 

• Opfølgning/Tilbagemelding på 

Teams møde vedr. Pedel ordning. 

• Opfølgning APV - trivselsmåling 

• Besøg af Trine og Merete  

• Tilbagemelding fra 

bestyrelseskursus/Janni-Sofie 

• Pædagogisk dag 9.11 – orientering. 

• Profilering – nye børn/familier. 

• Børnehusets læreplan 

 

• Teams mødet er udsat til starten af 

2025 – og tanken er, at det skal 

være et fysisk møde. 

• Gennemgang af den udarbejdede 

trivselsundersøgelse forår 2025 – 

sammen med gennemgang af den 

efterfølgende udarbejdede 

arbejdsmiljøhandleplan, som er 

gældende for perioden 2024-2026. 

Vi scorer meget flot/højt i den netop 

udarbejdede trivselsundersøgelse, 

hvilket vi er meget stolte af. 

• Vi får i Børnehuset besøg af Merete 

og Trine den 2.9. Der har i 

vinterhalvåret 2023 været en 

besøgsrunde i de andre børnehuse i 

Viborg Kommune, hvor vores besøg 

blev udsat. 

• Janni og Sofie giver en 

tilbagemelding fra bestyrelseskurset 

i april. 

• Pædagogisk dag i Børnehuset er 

ændret til den 9.11.24 – temaet for 

dagen er et viderearbejde med vores 

formulerede værdier. Der opfordres 

til deltagelse af bestyrelsen. 

• Tilbagemeldingen fra forældrene til 

vores nye børn i institutionen er, at 

noget af det, der har vejet tugt ift. at 

træffe beslutning om indskrivning i 

Spangsdal har været, at vores 

hjemmeside er opdateret og meget 
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informativ omkring hverdagen, 

værdier, stort og småt, hvilket 

forældrene giver udtryk for, er 

meget vigtigt for dem. Så dette som 

et fortsat fokus på at vores 

hjemmeside løbende opdateres. 

• Vi vælger i Spangsdal at fortsætte 

arbejdet med vores læreplan, og 

som indtil nu løbende i 

personalegruppen ved hjælp af 

vores årshjul, at sikre en evaluering 

ift. arbejdet med vores pædagogiske 

grundlag og praksis. Dette for også 

at sikre, et fokus på en fortsat faglig 

udvikling af vores pædagogiske 

praksis og læringsmiljøer i 

Børnehuset.  

 

 

 
Pkt 03/24 Punkter til drøftelse Referat 

• Børnetal/normering i Børnehuset 

(Grethe-Vibeke) 

• Forældremøde i sep. 2024 - 

planlægning af valg til bestyrelsen.  

(Hvem er på genvalg?) 

• Reorganisering af 

bestyrelsesnetværket. 

• Bestyrelsen på vores facebook 

• Arbejdsdag - evaluering.  

• Drøftelse, Planlægning og 

justeringer ift. bestyrelsesarbejdet. 

• Kaffedag - evaluering 

 

• Vi drøfter tilgang af nye børn til 
Børnehuset og kan konstatere, at vi 
efter, at have fjernet den 2 måneders 
blokering, som vi havde i systemet, får 
nye børn – både i børnehave og i 
vuggestuen. Vi kommer løbende til at 
følge udviklingen, da vi ligesom andre 
institutioner vil komme til at opleve et 
faldende børnetal. 

• Bestyrelsen varetager valg til ny 
bestyrelse på forældremødet i 
september. Der skal vælges 2 nye 
suppleanter og ligeledes skal der 
vælges 2 nye bestyrelsesmedlemmer. 
Sofie – ønsker genvalg og Janni og 
Sanne fortsætter bestyrelsesarbejdet i 
perioden 2024/2025. 

• Vi drøfter reorganisering af 
bestyrelsesnetværket. Den 
umiddelbare tilbagemelding er, at man 
oplever, at der i forvejen er mange 
møder osv, der skal prioriteres tid til, og 
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at det derfor bedre kan give mening, at 
deltage i bestyrelsesnetværk ad hoc – 
hvis der opstår ting, der kræver fælles 
drøftelser/dagsordenspunkter ifm. 
møder i dialogforum osv. Det aftales, at 
Vibeke bringer dette med til 
næstkommende ledermøde i de 
selvejendes ledernetværk. 

• Der drøftes hvordan bestyrelsen kan 
blive mere synlige for vores forældre. 
Der ønskes ikke, at Facebook bruges til 
introduktion af 
bestyrelsesmedlemmerne, men at vi i 
stedet kan benytte aula til dette. Ligeså 
aftales der, at bestyrelsen efter 
sommerferien kan komme med et lille 
skriv til et evt. nyhedsbrev, hvor der 
opfordres til at gøre sig tanker om, at 
stille op til det kommende 
bestyrelsesvalg i september. 

• Evaluering af arbejdsdagen overføres 
til næstkommende bestyrelsesmøde, 
da vi ønsker mere tid til drøftelse ligeså 
i en sammenhæng til de øvrige 
arrangementer, vi inviterer til i 
Børnehuset b.la fyraftensmøder, 
kaffedage osv. 

• Drøftelser/planlægning af 
bestyrelsesarbejdet overføres til 
næstkommende bestyrelsesmøde. 

  

Pkt. 04/24 Politikker til revidering Referat 

• Nyt årshjul for bestyrelsesarbejdet 
 

• Nyt årshjul for bestyrelsesarbejdet 
godkendes. 

  

Pkt. 05/24 EVT • Der er en forældreforespørgsel på, hvornår 
der dagligt serveres formiddagsmad i 
Børnehaven? Som beskrevet i vores 
velkomstfolder, som findes på 
hjemmesiden, serveres der formiddagsmad 
i tidsrummet fra kl. ca.8.30-8.45. Der tages 
naturligt forbehold for, at tidsrummet af 
forskellige årsager kan skride/ændres lidt. 

  

 

 


